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Abstract (en)
A slotted upright for supporting goods, having a metal profile strip (20) which has a cross-section having at least two limbs (2, 3) enclosing a right
angle (4), has openings (5) in one of the limbs (2) for hooking in hook-shaped brackets of supports. The openings are provided at mutual intervals
in the direction of the main extension of the slotted upright in alignment corresponding to a modular dimension allowing the height-adjustable
arrangement of the supports. Openings (6) are also provided in the other limb (3) which are arranged at the same level as the openings (5) in the
first limb (2). Both mutually facing openings (5, 6) are connected to one another through a free space (7, 8) so that they form a combined cutout
extending over the right angle (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schienenelement zur Aufnahme von Warenträgern mit einer Profilleiste (20) aus Metall, die einen Querschnitt mit mindestens zwei einen
rechten Winkel (4) einschließenden Schenkeln (2, 3) aufweist, besitzt in einem der Schenkel (2) Öffnungen (5) zum Einhängen von hakenartig
ausgebildeten Konsolen von Warenträgern. Die Öffnungen sind mit gegenseitigem Abstand in der Haupterstreckungsrichtung des Schienenelements
fluchtend entsprechend einem die höhenveränderliche Anordnung der Warenträger gestattenden Rastermaß vorgesehen. Auch im anderen
Schenkel (3) sind Öffnungen (6) vorgesehen, die auf gleicher Höhe wie die Öffnungen (5) im ersten Schenkel (2) angeordnet sind. Beide jeweils
einander zugekehrte Öffnungen (5, 6) sind durch einen Freiraum (7, 8) miteinander verbunden, so daß sie eine sich über den rechten Winkel (4)
erstreckende zusammenhängende Ausnehmung bilden. <IMAGE> <IMAGE>
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